



Protokoll Styrelsemöte

2025-01-12

Plats: Röjsmon, Järpen
Närvarande: Martin Ohlsson, Tomas Kristoffersson, Urban Lindgren, Hanna Falkeström, Lennart Hamberg, Lotta Nilsson och Erica Johansson

1. Mötets öppnande

Martin Ohlsson hälsade alla välkomna till dagens möte.

2. Val av sekreterare och justerare

Erica Johansson valdes till mötets sekreterare och Hanna Falkeström att justera dagens protokoll.

3. Föregående protokoll

Protokoll från styrelsemöte 15 oktober 2024 gicks igenom.

Tinget i november hade ca 15 deltagare.

Protokollet lades till handlingarna.

4. Värde tävling

SOFT har svårt att hitta arrangörer till större tävlingar och har en tanke om att tilldela tävlingar till distrikt. Vid tävlingskonferensen i november var ett förslag för JH att arrangera lång-SM 2028.

I nuläget finns ingen arbetsgrupp i föreningarna som jobbar för en värde tävling.

Mötet beslutade att för att distriktet ska gå vidare med arrangerandet av värde tävling så behöver det finnas en arbetsgrupp på minst fem personer från minst tre föreningar senast 31 mars 2025.

5. Kommunikation

Mötet är eniga om att hemsidan är vår primära kanal för spridande av nyheter, sedan kan nyheter/information länkas till JHOF:s sida på facebook. Lennart tar kontakt med SOFT för att få behörighet att redigera JHOF:s hemsida (i nuläget har Lotta och Erica behörighet).

JHOF:s sida på facebook kommer även fortsättningsvis vara öppen, d v s alla som är medlemmar kan göra inlägg.

6. Team LF Jämtland/Ungdomsverksamhet

2025 är sista året som projektet stöts ekonomiskt av Skogssportens Gynnare. Projektet har varit lyckat hittills och JHOF behöver fundera på om och hur projektet ska gå vidare. Mötet är eniga om att projektet bör fortsätta även efter 2025.

Mötet diskuterade även vad vi kan göra för att våra äldre ungdomar inte ska lämna distriktets klubbar för annan klubb. Vi kom inte fram till några entydiga svar men det blev en givande diskussion med många infallsvinklar.



7. Utökat samarbete med närliggande distrikt

Det har kommit förfrågan/förslag från Ångermanlands OF och Medelpads OF om ett utökat samarbete mellan ÅOF, MOF och JHOF.

Mötet diskuterade inom vilka områden detta kan vara aktuellt:

Utbildningar, t ex kartritar och banläggartutbildningar.

Brobyggarna. Här finns redan ett samarbete som är lyckat. JHOF:s styrelse vill att detta ska fortsätta och mötet beslutade att JHOF ska stötta Brobyggarna ekonomiskt.

Träningsläger.

Konsulent – känns inte aktuellt i nuläget (ev för att samordna ett skolprojekt men stöd till idrottslärare för att göra orienteringsmomentet i skolan mer attraktivt). Om samarbete kring konsulent ska vara aktuellt behövs betydande extern finansiering.

8. Kartor

Granskningsprotokollet för utökning av Nybykartan har inkommit från Hans-Åke Öström. Mötet godkänner kartan för tävling inom nivå 2 och 3 enligt SOFT:s klassificeringssystem.

9. OF-möte

Kallelse utskickad. Övriga dokument som behöver färdigställas till senast två veckor före mötet:

- Göra klart verksamhetsberättelsen. Erica har skickat ut ett förslag och det behöver kompletteras.
- Utfall/budget. Urban sammanställer utfall och gör förslag till budget. Urban kontaktar även revisorerna så att revisionsberättelsen blir skriven.
- Verksamhetsplanen. Gicks igenom och reviderades på mötet.

Lotta lägger ut kallelsen på hemsidan där det även framgår att det är ett öppet möte efter OF-mötet.

10. Mötesplan

Tisdag 18 februari: styrelsemöte, 18:00, Lövsta

Måndag 10 mars: OF-möte + konstituerande, 18:00, Lövsta

Måndag 7 april: styrelsemöte, Lövsta, 18:00

Onsdag 21 maj: styrelsemöte, Lövsta, 18:00

Martin Ohlsson
Ordförande för mötet

Erica Johansson
Sekreterare

Hanna Falkeström
Justerare